
  

Notulen algemene ledenvergadering HSV de Put 2022 
 

Aanwezig: 10 leden 

Afgemeld: 3 leden 

 

1.Opening: 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom en vraagt 1 minuut stilte voor iedereen die ons de afgelopen tijd 

is ontvallen dit ook voor zusterverenigingen. 

 

2.Vaststellen agenda 

De agenda word vastgesteld er zijn geen overige punten. 

 

3. Mededelingen: 

1. Door de corona omstandigheden is het lang geleden dat er een ALV is gehouden. Wij zijn blij dat we 

het met z’n alle op een gezonde manier weer kunnen oppakken.  

 

4. Jaaroverzicht 2019-2020 en 2021: 

De jaaroverzichten  van 2019-2020 en 2021 wordt mondeling i.v.m. corona toegelicht en tijdens de vergadering 

goedgekeurd. 

 

5. Financieel jaaroverzicht 2019-2020 en 2021 en Contributie 2022: 

Joey ligt de financiële overzichten toe aan de hand van uitgeprinte verslag legging en deze wordt tijdens de 

vergadering goedgekeurd.   

Daarnaast heeft het bestuur ingestemd om de nachtvergunningen niet te verhogen en deze is gelijk gebleven. 

 

6. Privatisering: 

De afgelopen jaren hebben wij het afgesproken geld van de gemeente voor beheer en onderhoud ontvangen 

vanuit de stichting. We hebben de volgende bedragen aan de hand van de overeengekomen verdeelsleutel 

overgemaakt naar de verenigingen: 

2019:  €28.000  HSV de Put: €4875,56 

2020:  €30000  HSV de Put: €5223,81 

2021:  €25.000  HSV de Put: €4353.18 

 

7. Kascommissie:  

De kascommissie bestaat dit jaar uit Bernie Holthackers en Ton Derix. Ton heeft nu de controle alleen 

uitgevoerd en alles klopte. Bernie Holthackers treed af omdat hij door zijn gezondheid geen lid meer is van 

HSV de Put. Ralf van Herpen en Marc Vervoort zijn bereid tot te treden in de kascommissie.  

 

8. Bestuursverkiezing:  

Marc Vervoort en Joey Derix zijn aftredend. Joey Derix stelt zich herkiesbaar daarnaast heeft Marc Vervoort 

door drukte helaas aangegeven te stoppen met zijn bestuursfunctie. Hiervoor stelt Marco Hendrix zich 

verkiesbaar. De algemene ledenvergadering geeft akkoord op het voorstel vanuit het bestuur. Graag willen we 

Marc nog bedanken voor zijn goede inzet de laatste jaren. Daarnaast wensen wij Marco veel succes met zijn 
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nieuwe functie binnen het bestuur. Marc heeft wel aangeven nauw betrokken te blijven bij HSV de put en waar 

nodig is te zorgen voor ondersteuning. Mars nogmaals bedankt.   

 

9. Jubilaris: 

Er zijn dit jaar geen jubilarissen. 

 

10. Wedstrijdcommissie: 

Door Corona zijn er helaas geen wedstijden gehouden hopelijk wordt het dit jaar en volgend jaar weer 

opgepakt.  

 

11. Onderhoud en visstand beheer: 

 

Naast het normaal onderhoud is er in 2022 enkele dagen groot onderhoud geweest waarbij de wilgen in het 

voorjaar geknot zijn. Daarnaast hebben we groot onderhoud gepleegd op het eiland en de grotere bomen weg 

gehaald om het oude eiland weer terug te krijgen. Daarnaast zitten er momenteel verschillende bevers waar wij 

helaas veel last van hebben.  

 

12. Rondvraag: 

  

In de zaal geven ze aan blij te zijn dat er weer een vergadering is geweest en dat ze blij zijn dat het normale 

leven weer opgepakt kan worden.  

 

13. Afsluiting: 

Voorzitter Hans Bouweriks sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen en wenst 

ze een mooi en sportief visseizoen toe in 2022. Sponsoren  die op wat voor manier dan ook geholpen hebben 

voor hun tijd, inzet en interesse worden bedankt. 
 

  


